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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 7 2001–07–01

Närvaro: Fredrik Salomonsson Ordförande
Christian Berling Sekreterare
Caroline Einarsson SRD-ordförande
Fredrik Scheja Källarmästare
Johan Persson Sexmästare
Jonas Hörström Cafémästare
Markus Helgesson Industrimästare
Magnus Bäck Revisor
Anders Rångevall (from §9) Källarmästare emeritus

§1 TFMÖ Fredrik Salomonsson förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Anders Rångevall adjungerades från och med §9.

§4 Val av
justeringsperson

Styrelsen beslöt att välja Caroline Einarsson till justeringsper-
son.

§5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§6 Föregående mötes
protokoll

Protokoll från möte S5 och S6 godkändes.

§7 Meddelanden Fredrik Salomonsson meddelade att styrelsen åkt till Liseberg
den 30 juni och att det var skoj.

Magnus Bäck meddelade att årets lärarpris delats ut i samband
med Lekar i gröngräset innan sommarfesten.

§8 Beslutsuppföljning Fredrik Salomonsson justerade sitt yrkande enligt med bilaga
S7-2001-01 och yrkade på

att klart senast-tidpunkt för S2 2001 §12 (3) sätts till 27 augusti

att klart senast-tidpunkt för S2 2001 §12 (4) sätts till S8

att klart senast-tidpunkt för S3 2001 §14 sätts till S8 samt

att Anders Rångevall på punkten S3 2001 §14 ersätts av Fred-
rik Scheja

Styrelsemötet beslöt att bifalla Fredriks yrkande.

§9 Nollning Styrelsen diskuterade mottagningen av nya studenter. Styrelsen
enades om att förberedelserna inför Safari måste göras i god tid.

1 (2)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2001–07–01

Alla alla mästerier ska innan terminens början tala om vad de
ska ha för aktivitet på Safari.

§10 Övrigt Fredrik Salomonsson påpekade att han inte fått in sammanfatt-
ningarna från Datateknikkonferensen.

Magnus Bäck talade om att en uppkoppling mot snabb-LUNET
skulle kosta c:a 12 000 kr i engångsavgift och 10 000 kr i årsav-
gift. Magnus tog på sig att undersöka detta närmare och redo-
göra för detta på nästa möte.

Anders Rångevall påminde om förslaget att skaffa kortläsare
till dörren till iDét. Att koppla upp sig mot husets system skul-
le kosta c:a 10 000 kr enligt uppgift från husstyrelsen. Fredrik
Scheja tog nog på sig att undersöka detta till nästa möte.

§12 OFMA Fredrik Salomonsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Christian Berling
Sekreterare

Justeras

Fredik Salomonsson
Ordförande

Justeras

Caroline Einarsson
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